
Protokoll styrelsemöte för Årnäshalvöns
S amftillighetsforening 2022-0 6 - I 4

Deltagare: Jan Berg, Stefan Nilsson, Kenneth Gunnarsson, Mikael Karlsson,

Anders Olofsson, Folke I'{ilsson, Mats Karevi

§ 1 Mörefi öppnande
Jan öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Särskilt välkommen till vår

nye styrelseledamot Mats Karevi.

§ 2 Godkiinnande av fiiredragningslista
F öredragningslistan godkiindes.

§ 3 Ekonomin
Kenneth redovisade det ekonomiska resultatet per 2022-06-14, noteras att

ekonomin är i god balans samt att 1 medlemsavgift ej är betald.

§ 4 Uppdatering av aktivitetsplan samt S-årsplan

Ordforande presenterade ett arbetsutkast som underlag till arbetet med

kommande 5-årsplan. Styrelsen delades upp i grupper for inventering av

vägarna, klart till och analys på nästa styrelsemöte.

§ 5 Pågående arbeten/iirenden
Kenneth presenterade Skanska' s offert avseende vägunderh äll 2022, viss

revidering kan ske efter inventeringen ny diskussion kommande möte.

De flesta gatunamns och hastighetss§ltar ar päplats resterande kommer

monteras inom kort.
Inventering av vägtrummor och ytor där vatten samlas skall ske vid lämplig

Väderlek, eventuell åtgärd planeras utforas 2023-

§ 6 Hemsidan
Information om vad som hänt under våren läggs ut snarast.

§ 7 Öwigt
Datum fiir kommande styrelsemöten bestämdes till;
2209 0 6, 221 0 r 8, 221 129, 23 0 I 17, 230228, 23 0 4 I I

§8 Mötet avslutas
Ordfttrahde avslutar
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lordftirande
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mötet.

Mats Karevi
Sekreterare


